
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  27. júna 2022  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová  

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

          Monika Masárová 

        Anna Magalová  

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Martina Micháliková - účtovníčka 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022 

4. Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – prevádzkové náklady za I. Q 2022 

5. Záverečný účet obce za rok 2021, správa hlavného kontrolóra 

6. Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2021 

7. Konsolidovaná výročná správa za rok 2021 

8. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2021 

9. Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov ZŠ s MŠ Rakovice 

10. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

11. Hody Rakovice 2022 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú všetci 5 poslanci. Obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov 

s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov 

zápisnice určil starosta obce poslancov Zuzanu Bokorovú a Daniela Današa. O programe 

zasadnutia dal starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 



   2 

U z n e s e n i e   č.  59/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 05.05.2022 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  60/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Rozhodnutím predsedu Národnej rady Slovenskej 

republiky č. 209/2022 boli dňa 10. 06. 2022 vyhlásené voľby do orgánov samosprávy obcí 

a voľby do orgánov samosprávnych krajov. Spojené voľby sa budú konať v sobotu dňa 29. 

10. 2022. Lehota na určenie volebných obvodov pre voľby poslancov obecných 

zastupiteľstiev, počtu poslancov obecných zastupiteľstiev v nich je do 20. 07. 2022. Doteraz 

bol v obci 1 volebný obvod, máme 609 obyvateľov. Zákon ukladá počet poslancov pri obci do 

1000 obyvateľov 5 až 7. V obci, v ktorej sa má voliť 12 alebo menej poslancov obecného 

zastupiteľstva, sa môže utvoriť 1 volebný obvod. Podľa zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení § 11 písm. 4 i) obecné zastupiteľstvo určí najneskôr 90 dní pred voľbami na celé 

funkčné obdobie rozsah výkonu funkcie starostu. O tomto musí rozhodnúť na ďalšie volebné 

obdobie obecné zastupiteľstvo. Starosta dal na návrh poslankyne Magalovej hlasovať 

o utvorení 1 volebného obvodu, o určení 5 poslancov pre ďalšie volebné obdobie a o určení 

vykonávania funkcie starostu na plný úväzok.  

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  61/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) vytvára na volebné obdobie 2022 – 2026 v Obci Rakovice 1 volebný obvod, v ktorom sa    

    bude voliť 5 poslancov 

b) určuje na volebné obdobie 2022 – 2026 v Obci Rakovice 5 poslancov 

c)  určuje, že vo volebnom období 2022 – 2026 bude starosta obce Rakovice vykonávať  
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    funkciu v celom rozsahu (na plný úväzok) 

 

Bod 4.  Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – prevádzkové náklady za I. Q 2022 

 

Obec Rakovice dňa 11.5.2022 obdržala od Obecnej kanalizačnej s.r.o. žiadosť o poskytnutie 

vyrovnania prevádzkových nákladov Obecnej kanalizačnej s.r.o. za I. Q 2022. Už sme na 

minulom zasadnutí o tejto potrebe vyrovnania nákladov hovorili, avšak sme o tom 

nehlasovali. Teraz tu máme žiadosť aj s vyčíslením prevádzkových nákladov. Vystúpili nám 

náklady hlavne z dôvodu opravy čerpadiel. Maximálnu cenu za likvidáciu odpadových vôd 

nám tvorí URSO (úrad pre reguláciu sieťových odvetví). Maximálna cena sa tvorí zo 

všetkých nákladov a 40 % z ceny tvoria odpisy, Obecná kanalizačná nemá majetok, nemá 

odpisy. Vodárenské spoločnosti zarábajú z vody a my máme len kanalizáciu. Ing. Hevier 

hovorí, že prevádzka kanalizácie niečo stojí, príjem je len od občanov, a rozdiel musí niekto 

zaplatiť. Kanalizácie je vybudovaná v roku 2008, už nie je nová. Starosta dáva hlasovať za 

vyrovnanie prevádzkových nákladov.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  62/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

vyrovnanie prevádzkových nákladov Obecnej kanalizačnej s.r.o. za I. Q 2022 a poskytnutie 

čiastky 5.959,12 eur Obecnej kanalizačnej s.r.o. na zabezpečenie funkčnosti kanalizačného 

systému v obci.  

 

Bod 5. Záverečný účet obce za rok 2021, správa hlavného kontrolóra 

 

Návrh záverečného účtu obce za rok 2021 bol poslancom zaslaný, zverejnený bol 6. 5. 2022. 

Kontrolórka obce vydala stanovisko, že záverečný účet bol zostavený v súlade so zákonom. 

Konštatuje, že hospodárenie s finančnými prostriedkami v roku 2021 bolo v súlade so 

schváleným rozpočtom na rok 2021, v súlade so zmenami rozpočtu uskutočnenými 

v priebehu roka a  s uzneseniami schválenými OZ v priebehu roka 2021. Obec aj napriek 

situácii v roku 2021 spôsobenej pandémiou COVID 19 plnila svoje záväzky a snažila sa svoje 

hospodárenie prispôsobiť tejto situácii. Od roku 2024 by sme mali splácať pôžičku, ktorú sme 

dostali od Ministerstva financií na vyfinancovanie výpadkov príjmov v roku 2020. ZMOS sa 

stále snaží pretransformovať túto pôžičku na nenávratnú. Výsledkom hospodárenia obce je 

prebytok rozpočtu v sume 57.588,51 eur. Kontrolórka navrhuje, aby celý výsledok 

hospodárenia prešiel do rezervného fondu. V zmysle § 16 ods. 10 zákona 583/2004 Z. z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. kontrolórka odporúča obecnému 

zastupiteľstvu  predkladaný záverečný účet obce Rakovice za rok 2021 schváliť  výrokom: 

„Obecné zastupiteľstvo obce Rakovice schvaľuje záverečný účet za rok 2021 bez výhrad“. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky, starosta dal hlasovať.     

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 
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                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  63/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2021,    

b)  s c h v a ľ u j e 

Záverečný účet obce za rok 2021 a celoročné hospodárenie bez výhrad, 

c) s c h v a ľ u j e 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

57.588,51 eur. 

 

Bod 6. Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2021 

 

Spoločnosť PROMT AUDIT, spol. s r.o., Trnava, vykonala v Obci Rakovice  audit účtovnej 

závierky za rok 2021. Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021 zo 

dňa 02. 05. 2022 berú poslanci na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  64/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a Obecné zastupiteľstvo obce Rakovice 

o overení účtovnej závierky za rok 2021 zo dňa 2. mája 2022. 

 

Bod 7. Konsolidovaná výročná správa za rok 2021 

 

Konsolidovanú výročnú správu za rok 2021 zo dňa 30. 05. 2022 obdržali poslanci 

v materiáloch. Pripomienky k nej nemali poslanci žiadne, správu vzali na vedomie.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0        

U z n e s e n i e  č.  65/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

Konsolidovanú výročnú správu Obce Rakovice za rok 2021. 

 

Bod 8. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2021 
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Spoločnosť PROMT AUDIT, spol. s r.o., Trnava, vykonala v Obci Rakovice  audit 

konsolidovanej účtovnej závierky a konsolidovanej výročnej správy za rok 2021. Správu 

nezávislého audítora o overení  konsolidovanej účtovnej závierky a konsolidovanej výročnej 

správy k 31.12.2021 berú poslanci na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  66/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo konsolidujúcej 

účtovnej jednotky obec Rakovice o overení konsolidovanej účtovnej závierky 

a konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2021 zo dňa 16. júna 2022. 

 

Bod 9. Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov ZŠ s MŠ Rakovice 

 

Dňa 17. 06. 2022 sme obdržali od Základnej školy s materskou školou Rakovice žiadosť 

o navýšenie finančných prostriedkov na činnosť školského klubu detí a školskej jedálne. Na 

ich činnosť žiadajú navýšiť o 4.500,00 eur pre školskú jedáleň a o 4.900,00 eur pre školský 

klub detí na obdobie od 9 – 12/2022. Odôvodnenie: na základe zisteného záujmu zákonných 

zástupcov žiakov školy o pobyt detí v ŠKD bude od 1.9.2022 otvorené tretie oddelenie 

školského klubu. Podľa predbežného záujmu o stravovanie v školskej jedálni bude potrebné 

od 1. 9. 2022 zamestnať štvrtú kuchárku, respektíve pomocnú silu do školskej kuchyne. 

Kontrolórka hovorí, že tieto financie idú z nášho rozpočtu. Už sme škole na originálne 

kompetencie navyšovali rozpočet, keď boli schválené odmeny pre zamestnancov verejnej 

správy vo výške 350,00 eur na zamestnanca plus odvody. Poslankyňa Magalová tlmočila 

návrh, či by nemohlo byť v bývalej základnej škole v Borovciach jedno oddelenie školského 

klubu, keď veľa detí je v našej škole z Boroviec. To však neprichádza do úvahy. To skôr 

požiadať obec Borovce o finančný príspevok na chod ďalšieho oddelenia ŠKD. Ing. Hevier 

navrhuje schváliť žiadosť. Budeme hľadať možnosti financovania v rozpočte. Kontrolórka sa 

pýta či kapacita kuchyne bude stačiť. Organizačne je to tam zabezpečené tak, aby to stačilo.  

V školskej jedálni na nákup potravín máme platné druhé finančné pásmo. Finančné pásma by 

sa mali zvyšovať a meniť od 1.9.2022, preto bude potrebné zvolať zasadnutie v auguste. 

Kontrolórka hovorí, že sa pravdepodobne meniť finančné pásma nebudú, ale aj tak je 

potrebné prejsť do 3. finančného pásma, čo pripravíme návrhom VZN. Starosta dal o žiadosti 

školy hlasovať.   

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0   

U z n e s e n i e  č.  67/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  
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žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov na činnosť školského klubu detí o 4.900,00 

eur a na prevádzku školskej jedálne o 4.500,00 eur.   

 

Bod 10. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

 

Zmeny rozpočtu s popisom úprav boli poslancom zaslané spolu s materiálmi. V príjmovej 

časti bola položka poplatku za komunálne odpady narozpočtovaná v nižšej čiastke ako boli 

vydané rozhodnutia, vo výdavkoch boli navýšené položky 634, 635 a 637. Environmentálny 

fond bol navýšený o čiastku 11.000,00 eur v príjmoch a vo výdavkoch boli financie zaradené 

na zhodnotenie BRO, na prevádzkové náklady Obecnej kanalizačnej a na realizáciu nových 

stavieb na kapitálové výdavky. Poslancom išla aj informácia ako sa aktuálne čerpajú finančné 

prostriedky na odpady. Do zmien rozpočtu nebolo zahrnuté práve schválené navýšenie 

finančných prostriedkov pre ZŠ s MŠ Rakovice – pre ŠKD a ŠJ. Celkové príjmy a výdavky 

spolu po úprave rozpočtu sú vo výške 1,538.630,00 eur. Starosta dal o zmene rozpočtu 

hlasovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  68/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2022, celkovo sa rozpočet obce na rok 2022 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2022 tvorí v príjmoch čiastku 

1,538.630,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,538.630,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 11. Hody Rakovice 2022 

 

Len letmo si preberieme program na hody. V piatok doobeda sa budú stavať stany, kamión 

bude od p. Hochla – to bude pódium. O 17:00 hodine začína ukončenie krúžkovej činnosti, 

potom bude hrať skupina CoverAge približne do 24:00 hodiny. V sobotu od 14:00 hodiny 

bude súťaž s historickou požiarnou technikou, od 16:00 hodiny budú súťaže pre deti a 

potom jedenástky. V nedeľu od 17:00 hodiny bude hrať DUBOVANKA.   

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  69/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

informácie starostu obce ohľadom akcií poriadaných na Hody 2022. 

 

Bod 12. Rôzne 
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12.1. 

Návšteva českých Rakovíc by bola v sobotu 16. júla 2022. Na základe dohody medzi 

starostami by sa mohli stretnúť starosta, poslanci, pracovníčky obecného úradu, prípadne 

rodinní príslušníci poslancov. Dopravu budeme riešiť, ak bude známe koľkí poslanci budú 

môcť ísť. Starosta by chcel uskutočniť spoločné stretnutie starostov a poslancov oboch 

zastupiteľstiev. Nemáme veľa času, do konca týždňa upresníme.   

 

12.2. 

Poslankyňa Magalová hovorí, že pri bytovkách č. 209 a 210 sú stále rozhádzané smeti. Kto 

ich tam rozhadzuje, veď len tí čo tam chodia. Chodia tam cudzí?  

 

12.3. 

Poslankyňa Bokorová hovorí, že pri poslednom vývoze komunálneho odpadu vysypali 

domácnosti jej rodičov len pol nádoby. To je však potrebné riešiť hneď. Teraz už je neskoro 

hľadať kde nastala chyba .  

 

12.4. 

Starosta informuje poslancov, že poplatok za drobný stavebný odpad budeme znižovať. 

  

Bod 13. Diskusia  

 

Ing. Hevier sa pýta, koľko financií nám preplatí Rezort Piešťany na akcie poriadané v tomto 

roku. Starosta zistí ako treba o finančný príspevok požiadať. 

 

Budeme podávať novú žiadosť na rekonštrukciu starej kolkárne na kultúrny dom.  

 

Na obytnej zóne II sa začali práce na výstavbe komunikácie, bagruje sa. Podľa novej vyhlášky 

na menili rozmery ciest, projektová dokumentácia bola v súlade s platnými predpismi a aj 

stavebné povolenie s vtedy platnými normami. Vyskytli sa prekážky, postupne sa podarilo ich 

vyriešiť. 

 

Poslankyňa Masárová sa pýta, či sa dá dolu živý plot pri bytovke č. 115 a či sa uvažuje 

s nejakou výsadbou na detskom ihrisku, je to tam všetko otvorené. Budeme to v krátkej dobe 

riešiť. 

 

Bod 14. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil.  

 

 

Overovatelia zápisnice:      Zuzana Bokorová                ............................................ 

 

                                            Daniel Današ                       ............................................. 

   

Zápisnicu zapísala:             Jarmila Chnápková              ............................................. 

 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


